



MaL Support for Members

Andrea Lang

Am Leutenberg 1
87745 Eppishausen

E-Mail: support4members@eaasdc.eu

Checking the Friendshipbook and awarding the Friendshipbadge at the Spring Jamboree

Fortunately, we have a Spring Jamboree in Frankfurt where I would like to offer you the usual Friendshipbook service: You can submit your Friendshipbook at the **EAASDC Information Desk** there. I will try to check the books with 26 and 52 signatures right there on site. If your Friendshipbook contains 104 signatures or more (or in case that too many books are handed in) I won't be able to guarantee the immediate check. So, here is my advice: If you come to Frankfurt and want to make sure to get your badge, please send me a copy of your Friendshipbook until February 24th 2019 (by normal post or email). So, I can check the signatures beforehand and you will receive your well-deserved Friendshipbadge at Frankfurt for sure when submitting your original book.

Kontrolle des Friendshipbooks und Vergabe des Friendshipbadges beim Spring Jamboree

Da wir ja glücklicherweise ein Spring Jamboree in Frankfurt haben, werde ich Euch auch dort den inzwischen gewohnten Friendshipbook-Service anbieten: Ihr könnt Euer Friendship Book dort am **Infostand der EAASDC** abgeben. Ich werde versuchen, die Bücher mit 26 und 52 Unterschriften gleich vor Ort zu kontrollieren. Wenn Dein Friendshipbook bereits 104 oder mehr Unterschriften beinhaltet (oder wenn sehr viele Books abgegeben werden) kann ich die Kontrolle vor Ort leider nicht garantieren. Daher mein Tipp: Wer nach Frankfurt kommt und sichergehen will, sein Badge zu bekommen, kann mir bis zum 24. Februar 2019 sein Friendshipbook per Mail als Scan oder per Brief als Kopie zukommen lassen. So kann ich die Unterschriften bereits vorab kontrollieren und ihr bekommt Euer verdientes Friendship Badge bei Vorlage Eures Original-Buches sicher beim Spring Jamboree.

Come to the / Kommt zum Spring Jamboree nach Frankfurt...

... zum Tanzen, zum Mitbestimmen bei der Mitgliederversammlung, zum Shoppen und zum persönlichen Gespräch mit EAASDC-Vorstandsmitgliedern. Auch ich werde dort sein und freue mich auf Gespräche mit euch über die Zukunft des Bulletins. Der Editor

... to dance, to decide at the membership meeting, for shopping, and personal talks with EAASDC board members. I will be there, too, and I'm looking forward to discuss with you about the future of the Bulletin.

The Editor